

Programme Schedule @ HOME Centre (YTM) 活動時間表 : 油尖旺中心					
PROGRAMME NAME	DATE & TIME	VENUE	RESPONSIBLE STAFF	TOPIC	NOTES
<b>LANGUAGE CLASSES AND COURSES</b>					
Chinese Class	Dec 2025 - Feb 2026 (Every Tue and Wed)	10:00am - 12:00pm	HOME Centre (YTM)	Ms. Lulu	
Chinese Class	Dec 2025 - Mar 2026 (Every Sun)	3:30pm - 5:30pm	HOME Centre (YTM)	Ms. Lulu	
Chinese Class	Dec 2025 - Mar 2026 (Every Thu)	10:00am - 12:00pm	HOME Centre (YTM)	Ms. Lulu	
Chinese Class	Dec 2025 - Mar 2026 (Every Sun)	11:00am - 1:00pm	HOME Centre (YTM)	Ms. Lulu	
English Class	Dec 2025 - Mar 2026 (Every Wed and Thu)	1:00pm - 3:00pm	HOME Centre (YTM)	Ms. Lulu	
<b>ORIENTATION AND FAMILIARIZATION PROGRAMMES</b>					
Birthday Party	30 Dec 2025 (Tue)	12:00pm - 2:00pm	(YTM) Multicultural Activity Centre	Ms. Anna	
Hong Kong Dessert	9 - 30 Jan 2026 (Every Fri)	10:00am - 12:00pm	HOME Centre (YTM)	Ms. Sasa	
Chinese Cultural Crafts	21 Jan - 11 Feb 2026 (Every Wed)	10:00am - 12:00pm	HOME Centre (YTM)	Ms. Sasa	
Induction Programme : Employment in Hong Kong	28 Jan 2026 (Wed)	12:00pm to 3:00pm	Hang Seng University Hong Kong	Mr. Zeshan	
Induction Programme : Transportation System in Hong Kong	3 Jan 2026 (Sat)	3:00pm - 4:30pm	High Speed Railway Station	Mr. Zeshan	
Induction Programme : Hiking at Sunset Peak	18 Jan 2026 (Sun)	9:00am - 6:00pm	Sunset Peak, Lantau	Mr. Zeshan	
Induction Programme : Chinese New Year Flower Market Visit	15 Feb 2026 (Sun)	2:00pm - 5:00pm	Mong Kok East	Mr. Zeshan	
Induction Programme : Inclusion Tour for New Arrivals	27 Feb 2026 (Fri)	10:00am - 5:00pm	Tai Mei Tuk	Mr. Zeshan	
<b>INTEGRATION PROGRAMMES</b>					
Volunteer Service - Family photo booth	30 Dec 2025 (Tue)	3:00pm - 5:00pm	(YTM) Multicultural Activity Centre	Ms. Marfa	
Lunar New Year Fa Chum Calligraphy Experience for Parent-child	14 Feb 2026 (Sat)	10:00am - 12:00pm	HOME Centre (YTM)	Ms. Marfa	
IT Class	4, 11, 18, 25 Jan 2026 (Every Sun)	2:00pm - 4:00pm	HOME Centre (YTM)	Ms. Marfa	
IT Class	6, 13, 20, 27 Jan 2026 (Every Sun)	10:30am - 12:00pm	HOME Centre (YTM)	Ms. Marfa	
Bollywood Dance for Kids	15, 22, 29 Jan 2026 (Every Sun)	10:00am - 12:00pm	HOME Centre (YTM)	Ms. Marfa	
Lunar New Year Fa Chum Calligraphy Volunteer Services	15 Feb 2026 (Sun)	10:00am - 12:00pm	Yau Tsim Mong Districts	Ms. Marfa	
After School Tutorial Class PH-P3 (A)	11 Dec 2025 - 10 Mar 2026 (Tue - Fri)	4:00pm - 5:30pm	HOME Centre (YTM)	Mr. Zeshan	
After School Tutorial Class PH-P3 (B)	11 Dec 2025 - 10 Mar 2026 (Tue - Fri)	5:30pm - 7:00pm	HOME Centre (YTM)	Mr. Zeshan	
After School Tutorial Class PH-P3 (C)	11 Dec 2025 - 10 Mar 2026 (Tue - Fri)	4:00pm - 5:30pm	HOME Centre (YTM)	Mr. Zeshan	
After School Tutorial Class PH-P3 (D)	11 Dec 2025 - 10 Mar 2026 (Tue - Fri)	5:30pm - 7:00pm	HOME Centre (YTM)	Mr. Zeshan	
After School Tutorial Class PH-P3 (E)	11 Dec 2025 - 10 Mar 2026 (Tue - Fri)	5:30pm - 7:00pm	HOME Centre (YTM)	Mr. Zeshan	
After School Tutorial Class PH-P3 (F)	11 Dec 2025 - 10 Mar 2026 (Tue - Fri)	6:30pm - 8:00pm	Kwai Chung Madrasah	Mr. Zeshan	
After School Tutorial Class ST-53	11 Dec 2025 - 10 Mar 2026 (Tue - Fri)	6:00pm - 7:30pm	Fo Tan Madrasah	Mr. Zeshan	
Home Outreach Team : Outreach at Kwai Chung Madrasah	30 Jan 2026 (Fri)	10:00am - 2:30pm	Kwai Chung Madrasah	Mr. Zeshan	
Home Outreach Team : Outreach at Tsim Sha Tsui Mosque	15 Feb 2026 (Fri)	10:00pm - 2:30pm	Tsim Sha Tsui	Mr. Zeshan	
Family Fun	4 - 25 Jan 2026 (Sun)	2:00pm - 4:00pm	HOME Centre (YTM)	Ms. Sasa	
Elderly Training : Fit Life Happy Life	6 - 27 Feb 2026 (Fri)	10:00am - 12:00pm	HOME Centre (YTM)	Ms. Sasa	
Express Yourself	13 Jan 2026 (Tue)	2:00pm - 4:00pm	HOME Centre (YTM)	Ms. Sasa	
Ritz us! Gen Alpha	13 Jan 2026 (Tue)	10:30am - 11:30am	HOME Centre (YTM)	Ms. Sasa	
Self-care : Calligraphy	7 Jan - 4 Mar 2026 (Wed)	10:30am - 12:00pm	HOME Centre (YTM)	Ms. Sasa	
<b>DEDICATED PROGRAMME FOR ETHNIC MINORITY YOUTHS</b>					
Arabic Calligraphy Workshop	4 Mar 2026 (Wed)	6:30pm - 8:30pm	HOME Centre (YTM)	Mr. Afri	
VR Experience Workshop	25 Feb 2026 (Wed)	6:00pm - 8:00pm	HOME Centre (YTM)	Mr. Afri	
Scouts Training	14 Dec 2025 - 7 Mar 2026 (Every Sun)	2:00pm - 4:00pm	HOME Centre (YTM)	Mr. Afri	
Lunar New Chinese Classes for Youths	14 Dec 2025 - 7 Mar 2026 (Every Sat)	10:00am - 2:30pm	HOME Centre (YTM)	Mr. Afri	
Unleash Your Baking Talent	15 Jan 2026 (Tue)	7:00pm - 9:00pm	BYO MK	Mr. Afri	
Movie Night	23 Jan 2026 (Fri)	6:00pm - 9:00pm	MCL CINEMA	Mr. Afri	
Hiking	31 Jan 2026 (Sat)	12:00pm - 5:00pm	Lau Fau Shan	Mr. Afri	
Learn How to Sketch - Art Series	7, 14, 21, 28 Feb 2026 (Sat)	2:00pm - 4:00pm	HOME Centre (YTM)	Mr. Afri	
Nail Art Career Training	8, 15, 22 Feb 1 Mar 2026 (Sun)	10:00am - 2:00pm	HOME Centre (YTM)	Mr. Afri	
Nail Art Classes for Youths	8, 15, 22 Feb 1 Mar 2026 (Every Sat)	10:00am - 2:00pm	HOME Centre (YTM)	Mr. Afri	
Scouts Training	14 Dec 2025 - 7 Mar 2026 (Every Sun)	2:00pm - 4:00pm	HOME Centre (YTM)	Mr. Afri	
Brownies Group	5, 17 Jan, 7, 21 Feb, 7 Mar 2025	11:30am - 1:00pm	HOME Centre (YTM)	Ms. Marfa	
HKGGA Annual Parade 2026	1 Feb 2026 (Sun)	6:00pm - 9:00pm	Mong Kok Stadium	Ms. Marfa	
New Year Hike	3 Jan 2026 (Sat)	6:00pm - 9:00pm	Dragon Back	Ms. Marmen	
Express Yourself by Art	8 Feb 2026 (Sun)	6:00pm - 9:00pm	Lai Chi Kok	Ms. Marmen	
Forever Beauty Workshop	28 Feb, 1, 7, 13 Mar 2026	5:00pm - 7:00pm	HOME Centre (YTM)	Ms. Marmen	
Youth Dance Class	13, 20, 27 Dec 2025, 3 Jan 2026	3:00pm - 5:00pm	Galaxy Dance Studio	Ms. Marmen	

Programme Schedule @ HOME Centre (SSP) 活動時間表 : 深水埗分中心					
PROGRAMME NAME	DATE & TIME	VENUE	RESPONSIBLE STAFF	TOPIC	NOTES
<b>LANGUAGE CLASSES AND COURSES</b>					
Chinese Class	Dec 2025 - Feb 2026 (Every Sat)	2:00pm - 4:00pm	Ocean building	Ms. Lulu	
Chinese Class	Dec 2025 - Feb 2026 (Every Sat)	2:00pm - 4:00pm	Home Sub-Centre (SSP)	Ms. Lulu	
<b>ORIENTATION AND FAMILIARIZATION PROGRAMMES</b>					
Education in Hong Kong	6, 13, 20, 27 Jan 2026	10:00pm - 3:00pm	UOW Sha Tin	Mr. Hamad	
Employment	3, 10, 17, 24 Jan 2026	10:00pm - 3:00pm	UOW Sha Tin	Mr. Hamad	
Community Tour	1, 8, 15, 22, 29 Jan 2026	10:00pm - 3:00pm	Wan Chai Lake	Mr. Hamad	
Community Tour	7 Feb 2026 (Sat)	10:00am - 5:00pm	Sal Sha (Sal Kung)	Mr. Hamad	
Women's health workshop	16 Jan 2026 (Fri)	11:00am - 12:00pm	HOME Sub-Centre (SSP)	Ms. Mavis & Ms. Sumera	
Christmas Party 2025	3 Jan 2026 (Sat)	2:30pm - 4:30pm	HOME Sub-Centre (SSP)	Ms. Mavis & Ms. Sumera	
Parent-Child Learning Workshop	4, 11 Jan 2026 (Sun)	2:00pm - 3:30pm	HOME Sub-Centre (SSP)	Ms. Mavis & Ms. Sumera	
<b>INTEGRATION PROGRAMMES</b>					
Kids Holiday	25 Dec 2025 (Tue)	10:00am - 3:00pm	HOME Sub-Centre (SSP)	Ms. Blaire	
Volunteer Service : Winter market	30 Dec 2025 (Tue)	3:00pm - 5:00pm	(YTM) Multicultural Activity Centre	Ms. Blaire	
Ladies Workout class	15, 22, 29 Jan 2026 (Every Wed)	11:00am - 12:00pm	HOME Sub-Centre (SSP)	Ms. Mavis & Ms. Rumeesha	
Volunteer service : Beach cleaning	28 Dec 2025	9:00am - 4:00pm	Tai O	Ms. Mavis & Ms. Rumeesha	
Evening Football fun day 1	27 Jan 2026 (Tue)	5:00pm - 7:00pm	TBC	Ms. Mavis & Ms. Rumeesha	
Evening Football fun day 2	28 Jan 2026 (Wed)	6:00pm - 8:00pm	TBC	Ms. Mavis & Ms. Rumeesha	
Car Care Workshop @ School	1, 8, 15, 22, 29 Jan 2026 (Every Mon, Tue, Thur, Fri)	3:00pm - 5:00pm	HOME Sub-Centre (SSP)	Mr. Hamad	
After School Tutorial Class PH-P3 (A)	9 Dec 2025 - 10 Mar 2026 (Every Mon, Tue, Thur, Fri)	3:00pm - 4:30pm	HOME Sub-Centre (SSP)	Ms. Anna	
After School Tutorial Class PH-P3 (B)	11 Dec 2025 - 10 Mar 2026 (Every Mon, Tue, Thur, Fri)	3:00pm - 4:30pm	HOME Sub-Centre (SSP)	Ms. Anna	
After School Tutorial Class ST-53	11 Dec 2025 - 10 Mar 2026 (Every Mon, Tue, Thur, Fri)	3:00pm - 4:30pm	HOME Sub-Centre (SSP)	Ms. Anna	
<b>DEDICATED PROGRAMME FOR ETHNIC MINORITY YOUTHS</b>					
DIV Christmas Wreath	24 Dec 2025 (Wed)	2:00pm - 4:00pm	HOME Sub-Centre (SSP)	Ms. Blaire	
Local Cultural Tour	11 Jan 2026 (Sun)	11:00am - 4:00pm	Kowloon City	Ms. Cherry	
Youth Hiking	29 Jan 2026 (Sun)	11:00am - 4:00pm	High West	Ms. Cherry	
Swimming Class	9, 16, 23, 30 Jan, & 13 Feb 2026	4:00pm - 5:00pm	Lai Chi Kok Swimming Pool	Mr. Hamad	
Drawing Class	Jan - Mar 2026 (Every Sun)	12:00pm - 1:00pm	HOME Sub-Centre (SSP)	Ms. Blaire	
Chinese Class	Jan - Mar 2026 (Every Sun)	1:00pm - 2:00pm	HOME Sub-Centre (SSP)	Ms. Blaire	
Math Class	Jan - Mar 2026 (Every Mon)	8:00pm - 9:00pm	HOME Sub-Centre (SSP)	Ms. Blaire	
Science Class	Jan - Mar 2026 (Every Fri)	8:00pm - 9:00pm	HOME Sub-Centre (SSP)	Ms. Blaire	
Chinese Putonghua class	3 Jan - 14 Feb 2026 (Every Sun)	10:00am - 12:00pm	(YTM) Multicultural Activity Centre	Ms. Blaire	
Weekend Market	24, 25, 26 Dec 2025	2:00pm - 9:00pm	West Kowloon Park	Ms. Cherry	
<b>VALUE-ADDED PROGRAMMES</b>					

## About Us 關於中心

The Home Affairs Department commissioned New Home Association to establish the HOME Support Service Centre for Ethnic Minorities in Yau Tsim Mong and a sub-centre in Sham Shui Po.

With its missions to promote racial harmony and facilitate the integration of ethnic minorities into Hong Kong community, HOME Centre provides a wide range of services, which include Language Classes; Tutorial Classes; Computer Classes; Family Outings; Interest Classes; Employment Support Service; Volunteer Service; Youth and School Projects; Integration Programmes; Social Harmony Programmes; Counseling Service; Emergency Fund and Scholarship.

民政事務總署委託新家園協會在油尖旺區成立HOME少數族裔人士支援服務中心及在深水埗成立分中心，為少數族裔人士提供一系列的支援服務，以促進種族和諧及協助他們盡早融入香港社區。這些服務包括中英語課程、功課輔導班、電腦班、參觀活動、興趣班、就業支援服務、義工服務、青少年和學校項目、共融活動、社會和諧活動、諮詢和輔導服務、緊急援助基金和獎學金。

HOMEY, originated from the word "Home", means pleasant, domestic and warm. We hope that through this newsletter, which provides news and information about our Centre's activities and community resources to our ethnic minority friends, will make them feel like home while living in Hong Kong.

HOMEY is a Chinese word, meaning "家" (Home). It represents a sense of belonging, warmth and comfort. We hope that through this newsletter, our ethnic minority friends will feel at home in Hong Kong.

HOMEY is a Chinese word, meaning "家" (Home). It represents a sense of belonging, warmth and comfort. We hope that through this newsletter, our ethnic minority friends will feel at home in Hong Kong.

# HOMEY 家 Vol. 53 HOME CENTRE

There's no place like home

Newsletter Vol. 53 (Jan - Mar 2026)

**Join Us 加入我們**

HOME Centre Membership is free of charge. By becoming a member, you'll gain access to services and benefits from both HOME Centre and New Home Association. Please contact our staff for details.

申請成為HOME中心會員是免費的。成為會員後，您將可享用由HOME中心及新家園協會提供的各項服務和福利。

We are actively recruiting volunteers from different cultural backgrounds including local and ethnic groups. If you are willing to spend your time and enthusiastic about serving the community, please join us!

我們現正積極招募不同文化背景包括本地和少數族裔的義工。只要您願意奉獻您的時間和社會，請即報名成為本會義工。

HOME Centre (SSP) organized an outing session to Tai Tong Eco Park to let participants learn more about the park and its surrounding area in New Territories. Shuttle bus services were specially arranged to allow participants to travel safely and conveniently. During exploration, some participants were amazed by dinosaurs' sculptures and the replicas of Terracotta Warriors. The youth was very much interested in playing in inflated fun house equipped with slides etc. Other participants found the serenity and tranquillity of park soothing and calming and considered it a nice break from the hustle and bustle of urban life. Unfortunately, they were unable to experience the joy of picking as it was not the season for strawberry harvesting.

**Contact Us 聯絡我們**

**HOME Centre (YTM)** (油尖旺中心)

**HOME Sub-centre (SSP)** (深水埗分中心)

Shop B, G/F and 1/F, Sun Wah Building, 73 Battery Street, Yau Ma Tei, Kowloon

Shop A & B, G/F, South Ocean Building, 130 Kiu Kiang Street, Sham Shui Po, Kowloon

3610 4418 3590 4642 3610 4428 3590 4643

Tuesdays - Sundays (9am - 9pm)

Thursdays - Tuesdays (9am - 9pm)

\*\* Mondays & Public Holidays Closed

\*\* Wednesdays & Public Holidays Closed

\*\* 星期一及公眾假期休息

YTM: [homeytm@nhahome.hk](mailto:homeytm@nhahome.hk) / [homeytm.nha.org.hk](http://homeytm.nha.org.hk)  
SSP: [homessp@nhahome.hk](mailto:homessp@nhahome.hk) / [homessp.nha.org.hk](http://homessp.nha.org.hk)

**Community Resources Exploration Tour - Community Tours - Community Tour to Tai Tong Eco Park**

HOME Centre (SSP) organized an outing session to Tai Tong Eco Park to let participants learn more about the park and its surrounding area in New Territories. Shuttle bus services were specially arranged to allow participants to travel safely and conveniently. During exploration, some participants were amazed by dinosaurs' sculptures and the replicas of Terracotta Warriors. The youth was very much interested in playing in inflated fun house equipped with slides etc. Other participants found the serenity and tranquillity of park soothing and calming and considered it a nice break from the hustle and bustle of urban life. Unfortunately, they were unable to experience the joy of picking as it was not the season for strawberry harvesting.

**大眾生態公園郊遊**

HOME 中心(深水埗)舉辦了一次前往大眾生態公園的郊遊活動，旨在讓參加者認識位於新界的生態公園及其周邊地區。中心貼心安排了旅遊巴士接送服務，使參加者能安全便利地抵達目的地。探索園區的過程中，部份的參加者對於恐龍雕塑及兵馬俑複製品都令人驚嘆。同時，青少年們對於充氣遊樂屋內的滑梯等設施中玩得不亦樂乎，而其他參加者則享受園區的寧靜氛圍，認為大眾生態公園是遠離喧囂都市的絕佳休憩所之一。可惜的是，由於目前並非草莓採收的最佳季節，參加者未能體驗到採摘的樂趣。

## ★ ORIENTATION AND FAMILIARIZATION PROGRAMMES ★

**Orientation and Familiarisation Programme – Neighbourhood Gathering**  
From Sep to Nov, HOME Centre (YTM) held a series of Neighbourhood Gathering programme for the ethnic minority elderly to explore different festivals and Hong Kong community. They learnt the origin of Mid-Autumn Festival while making rabbit lanterns, played bowling together for first time ever, designed their own Tihar tray using air-dry clay, shared stories about favourite spots in Yau Tsim Mong district. Last but not the least, they played various kinds of reflex and memory games! Ethnic minority elderly often migrate to Hong Kong together with their children, leaving behind the comfort and familiarity of their home countries. With such gatherings, we aim to introduce Chinese cultures while fostering new connections in a joyful time.

### 鄰里聚會活動

九月至十一月期間，HOME中心(油尖旺)為少數族裔長者舉辦了一系列鄰里聚會，活動不但帶領參加者探索不同的節日，還讓參加者從多元體驗中認識香港社區。例如透過製作兔子燈籠，讓參加者了解中國中秋節的由來。

在運動和紙黏土工作坊，參加者互相分享他們最喜愛油尖旺的地方。在職員的帶領下，參加者更參與各種不同的主題反應與記憶力的遊戲！少數族裔長者跟隨其子女移居香港的同時，也將故鄉的舒適與熟悉留給故土。我們透過這些聚會，不僅介紹中華文化，更為長者們在歡樂時光中建立新連結。

## ★ DEDICATED PROGRAMMES FOR ETHNIC MINORITY YOUTHS ★

**Youth Career and Life Plan - Career Insight Crossing Boundaries, Planning futures : A dialogue with Crystal Fung**

On the 4 Oct 2025, HOME Centre (YTM) invited an incredible speaker Ms Crystal Fung Ying Ying for an inspirational sharing to our Ethnic Minorities youths. Ms Crystal Fung shared her adventures from Miss Hong Kong Champion to a successful entrepreneur and philanthropist. Her journey reminded us of our multifaceted identities and limitless potential. Truly grateful for Ms Crystal, spending her precious time to all the youngsters and provided fruitful career guidance individually. Special credit to HKA Yuen Yuen Institute No.3 Secondary School and Caritas Wu Cheng-Chung Secondary School bringing their students, it fosters the peer's communication and interaction. We believe everyone who attended the talk has gained and taken some fruitful suggestions back home!

### 跨越界限，規劃未來：與馮盈盈對話

2025年10月4日，HOME中心(油尖旺)榮幸邀請到傑出講者馮盈盈女士為少數族裔青年帶來鼓舞人心的分享。馮盈盈女士分享了她從香港小姐冠軍蛻變為成功企業家與慈善家的非凡歷程，提醒我們每個人都擁有多重身份及無限潛能。衷心感謝馮盈盈女士提供寶貴時間，並為青年們給予個別職業規劃的實質指引。亦特別鳴謝香港道教聯合會圓玄學院第三中學及明愛胡振中書院一眾老師，帶領學生參與分享會，促進青年間的交流互動。相信每位參加者皆有所收穫，並將馮女士的金玉良言作為生涯發展規劃的導向！

## ★ VALUE-ADDED YOUTH PROGRAMME ★

**Youth Internship Program – Internship in Beauty Industry**

The beauty industry is a dynamic and rapidly evolving field that offers numerous opportunities for career development and personal growth. With increasing demand for personalized beauty and wellness solutions, beauty professionals must be equipped with the right knowledge and skills to excel in this sector. This internship programme provides participants with hands-on experience in various aspects of beauty care, from technical skills like facial and body treatments, to customer services and sales techniques. By immersing interns in a real-world environment, they gained valuable insights into industry standards and practices, making them more competitive in the job market. Moreover, attending significant trade shows such as the 2025 Asia-Pacific Beauty Expo and the Hong Kong Beauty & Makeup Show exposed interns to contemporary trends, innovations, and networking opportunities with industry leaders. These experiences were not only enhance their technical expertise but also expanded their professional networks, ultimately preparing them for successful careers in beauty and wellness.

### 美容實習計劃活動

美容產業正蓬勃發展，為職業發展與個人成長提供了眾多機會。隨著消費者對個性化美容與健康解決方案的需求日益增長，有志投身此領域的專業人士必須掌握相應的知識與技能，方能在競爭中脫穎而出。本實習計劃為參與者提供全方位的美容護理實務培訓、涵蓋臉部與身體護理等技術，以及客戶服務與銷售策略等領域。透過在真實工作環境沉浸式體驗，使其深入理解行業的衛生標準與專業操作，從而提升少數族裔在美容市場中的競爭力與技能裝備。



## ★ INDUCTION PROGRAMME ★

**Integration Programmes – HOME Team : Dental Health Talk**

HOME Centre (SSP) and St. James' Settlement Cheung Sha Wan Dental Clinic co-held a "Dental Health Talk" for over 12 participants. The session covered periodontal disease, dental caries, and wisdom teeth. It emphasized the importance of proper brushing, flossing, a low-sugar diet, and regular check-ups, providing examples of local dental services. By using simple English and practical demonstrations, the talk empowered attendees to manage their oral health and navigate mainstream healthcare systems, thus supporting their integration into the community.



### 「牙齒健康講座」活動

HOME中心(深水埗)與聖雅各福群會長沙灣牙科診所於十二月舉辦了「牙齒健康講座」，共超過12位參與。講座內容涵蓋牙周病及蛀牙的成因、症狀與預防，以及智慧齒的成因與處理方法。講座強調日常刷牙和使用牙線的技巧、與糖分攝取相關的飲食建議，以及定期口腔檢查的重要性，並提供了本地社區牙科服務的資訊。透過淺白易懂的英語及黃色示範，讓參加者更容易管理自己的口腔健康，了解社區的牙科服務，並更放心地使用主流醫療系統，從而支持他們融入社區。

## Integration Programmes – HOME Volunteer Service : Wellbeing Day @ School

HOME Centre (SSP) and Shamshui Po Kaifong Welfare Association Primary School hosted a 'Wellbeing 930' program in September for over 40 participants. This programme supports the development of positive social interactions through engaging activities that build rapport among ethnic minority students, local students, and volunteers. The use of familiar and enjoyable cultural elements, such as playing games, eating local street snacks, and engaging in creative arts like making henna bags, helps reduce barriers, increase confidence, and promote a sense of belonging.



### 「幸福930」活動

HOME中心(深水埗)於九月參與了深水埗街坊福利會小學「幸福930」活動，共有超過40位參加者。該活動旨在透過豐富多彩的互動活動，促進少數族裔學生、本地學生和義工之間的良好關係，從而培養不同種族的互動。活動更加入了學生熟悉且喜愛的文化元素，例如玩遊戲、品嚐本地街頭小吃，以及參與製作曼陀羅繪包等創意藝術活動，從而有助於減少隔閡，增強自信心，並提升歸屬感。

## HOME Volunteer Sharing : Ethnic Minority Volunteer Award Ceremony 2025

On 7 December 2025, HOME Centre (YTM) & HOME Centre (SSP) held the Volunteer Award Ceremony 2025 to acknowledge and celebrate the invaluable contributions of volunteers within our community. By recognizing their selfless efforts, we not only honor their commitment but also inspire others to engage in volunteerism. This event fosters a sense of belonging and unity, showcasing the positive impact of collective actions.

During the ceremony, the atmosphere was excellent and positive. The venue was filled with participants and guests. Volunteers were excited to revisit their accomplishments and receive their awards. On the other hand, performance was electric and had the hall energized with a sense of shared unity. It was a wonderful event!



### 義工頒獎典禮

2025年度義工頒獎典禮表揚和慶祝社區義工的寶貴貢獻。透過認可他們的無私奉獻，不僅讚揚他們的付出，也激勵更多人參與義工服務。這次活動增強了大家的歸屬感和團結精神，展現了團隊行動的正面影響。頒獎典禮期間，場面熱鬧而氣氛積極，會場座無虛席，到場嘉賓和義工們熱情洋溢。義工們回顧過往的成就並到台上領取獎項，倍感振奮。精彩的表演更讓會場氣氛達到高潮，共同見證了這份來自社區的溫暖力量，凝聚著大家的團結精神。

## ★ HOME CENTRE EM CARE TEAM 少數族裔關愛隊 ★

**The Legislative Council General Election Promotions – EM Care Team**

The Legislative Council General Election was held on 7 December 2025. In November, the Ethnic Minority Care Team set up street booths in the district on two occasions to encourage EMs in the area to actively participate in voting, fulfil their civic responsibilities, and contribute to building a better future for Hong Kong.

In addition, the EM Care Team collaborated with the Registration and Electoral Office to establish an enquiry counter at the Kowloon Mosque, enabling ethnic minorities to check their voter eligibility and the location of their designated polling station. The team also assisted them in changing their original polling station to the one located in Kowloon Park, making it convenient for them to vote nearby after performing prayers at the mosque on polling day.

These initiatives not only provided practical assistance to EMs in relation to this election, but also helped enhance their civic awareness and sense of belonging to Hong Kong.

### 立法會換屆選舉宣傳活動

立法會換屆選舉已於2025年12月7日舉行，少數族裔關愛隊今年11月兩度在區內擺設街站，呼籲區內少數族裔人士積極參與投票，履行公民責任，為共創香港未來出一分力。

此外，關愛隊與選舉事務處合作，在九龍清真寺擺設諮詢處，讓少數族裔人士查詢他們的選民資格及所屬投票站。另會協助他們將原屬的投票站，轉至九龍公園內的投票站，方便他們在投票日前往清真寺祈福後，可以到附近的投票站投票。活動不單只在是次選舉事上協助少數族裔人士，亦可藉此提高他們的公民意識及對香港的歸屬感。

## ★ INTEGRATION PROGRAMMES AND SERVICES ★

**Family Support Programmes – Family Camp – Winter Family Overnight Camp 2025**

From 15 to 16 November 2025, HOME Centre (YTM) and HOME Centre (SSP) hosted a 2-day, 1-night family camp at Lady MacLehose Holiday Village in Sai Kung, featuring a rich and varied program. On the first day, we arranged numerous group games for participants, fostering teamwork and friendly competition, all of which strengthened family bonds and relationships. Everyone was fully engaged. As night fell, families gathered for a delightful BBQ dinner under a starry sky, creating a warm and festive atmosphere. Furthermore, camp activities allowed children to explore nature and learn new things. Participants reported that the camp not only strengthened family bonds but also created many precious memories, expressing their hope that more diverse family outings could be organized in the future.



### 2日1夜親子宿營

於2025年11月15日至16日，HOME中心(油尖旺)和HOME中心(深水埗)

西貢麥理浩夫人度假村舉辦了2日1夜親子宿營；活動內容精彩豐富，第一天我們安排了多項親子集體遊戲給參加者，不論是團隊合作還是友誼競賽，都增進了家庭成員的關係和情感，家庭亦十分投入。晚上的BBQ聚餐讓大家在星空下共享美食，氣氛愉快。此外，營地活動讓孩子們在大自然中探險、學習新知識。參與者們反映這次宿營不僅使親子關係更加緊密，也創造了許多珍貴的回憶，希望將來可以多舉辦不同類型的親子郊遊活動。

## ★ New Staff Introduction ★

Hello everyone, my name is Mavis, and I am pleased to join the HOME Centre (SSP) team as your new programme officer. I look forward to collaborating closely with you, particularly in developing engaging activities that establish social cohesion, and foster connections between parents and children through sports, food and outing. Please do not hesitate to reach out to me anytime with questions, or concerns, or to introduce yourselves. Together, we can enhance the environment at HOME Sub-centre (SSP) to ensure it remains a place of comfort, support, and positive change for all.

大家好，我是Mavis，我很高興能加入HOME中心(深水埗)團隊，擔任你們的新項目主任。我期待與每一位密切合作，特別是透過運動、烹飪和戶外活動等有趣的活動，以促進父母與孩子之間的聯繫，建立社會凝聚力。歡迎大家請隨時聯絡我，我期待與大家見面。以致我們HOME Sub-centre (SSP)可以共同創建一個為所有人提供舒適、支持和發揮正能量的家園。



YTM: homeytm@nhahome.hk / homeytm@nha.org.hk  
SSP: homessp@nhahome.hk / homessp@nha.org.hk

www.nhahome.hk

NHAHOMECentre

